Future Digital Talents / Students 新晉數碼人才/學生



Gain a competitive advantage in today's evolving economy and prepare for the career you want by learning new skills.

掌握新技能,增強職場競爭力,迎接新經濟機遇。

Google Digital Garage

Offer free online courses to get the digital marketing skills you need to grow your career or business.

提供免費數碼營銷課程助您提升職場數碼技能,拓展您的事業或業務。

English site 廣東話版

Google Arts & Culture

See the world's masterpieces on virtual tours into museums around the world. View high-resolution images of artworks as enabled by Google's Street View technology.

參加虛擬導賞團進入世界各地的博物館,飽覽世界名畫。利用 Google 街景技術拍攝博物館內部實景,以超高解像度拍攝館內部分藝術作品,供觀眾欣賞。

English site (只提供英語內容)

Google News Initiative

Help journalists learn the best ways to use Google tools for reporting and storytelling in the digital age.

為新聞工作者提供免費的課程,瞭解如何在新聞報道和深度故事中善用數據和網絡工具。

English site (只提供英語內容)

YouTube Creator Academy

Help you to make great videos, grow YouTube channels, earn revenue, and get closer to your community with free online courses and lessons.

透過免費網上課程,助您掌握如何製作動人的 YouTube 影片、經營 YouTube 頻道、賺取收入,並與 您的社群保持緊密聯繫。

English site (只提供英語內容)

grasshopper

A coding app for beginners. Start your coding adventure with fun, quick games on your phone that teach you to write real JavaScript.

為編寫程式初學者而設的應用程式,通過在手機上有趣及快速的遊戲,學習編寫真正的 JavaScript。

Download the app from Play Store

(應用程式只提供英語內容)

·!i Google Podcasts

An instructional video series to support early-stage podcasters around the world.

提供一系列教學影片支援世界各地的廣播愛好者。

English site (只提供英語內容)

